
Školská rada při Gymnázium, Prachatice, Zlatá stezka 137 

Zlatá stezka 137, 383 01 Prachatice 

 
 
 
 

Zápis č.j. 2/2005 z jednání školské rady konané dne  
3. 11. 2005. 

 
 
 
Přítomni: 
 PhDr. Jaromír Beneš, Mgr. Helena Falková, Mgr. Tomáš Soumar,  
 Mgr. Dana Mustacová  
 
Omluveni: 
 Ing. Jan Bauer, Ing. Miroslav Bojanovský 
 
Program:  1) Úvod – předseda Školské rady 

2) Projednání Výroční zprávy Gymnázia, Prachatice, Zlatá stezka 
137 za  školní rok 2004/2005 

                 3)  Úprava jednacího řádu Školské rady 
       4)  Různé 
                5)  Závěr. 
 
Ad 1)  Předseda PhDr. Jaromír Beneš zahájil zasedání rady. 
Ad 2)  Školská rada jednomyslně ( 4-0-0 ) schválila Výroční zprávu.  

Výroční zpráva bude zveřejněna na webu školy a v tištěné podobě 
 přístupná v kanceláři školy. 

Ad 3)  Školská rada schválila jednomyslně nové znění jednacího řádu 
  s platností od 4. 11. 2005. 
Ad 4)  Školská rada pověřila ředitele předložením analýzy zájmu a 

úspěšnosti přijímání na vysoké školy na příštím zasedání Školské 
rady. 

Ad 5)  Předseda PhDr. Jaromír Beneš ukončil zasedání Školské rady. 
 
 
Zapsal:  Alexandr Zikmund 
 
 
Zápis schválil: PhDr. Jaromír Beneš, v.r. 


